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Praha 14. 1. 2025 

č. j.: UKFHS/20041/2025 

Zápis z kolegia děkanky ze dne 14. 1. 2025 

Přítomni: Věra Sokolová, Dana Bittnerová, Milan Hanyš, Pavel Himl, Jana Jeníčková, Josef 
Kružík, Tereza Pospíšilová, Tomáš Procházka 

Omluveni: Sára Říhová, Veronika Čapská 

Hosté: Šárka Homfray (online), Petr Pavlík, Petr Wohlmuth 

Body jednání: 
1. Projednání reakce Mgr. Marka Německého, Ph.D. na jeho akademické hodnocení 
2. Bilanční schůzka na RUK 
3. Veteran Affairs Scholarship 
4. Různé 

Děkanka V. Sokolová zahájila v 9.10 jednání kolegia. 

1. Projednání reakce Mgr. Marka Německého, Ph.D. na jeho akademické hodnocení 

Dle OR 28/2021 kolegium děkanky na svém zasedání 14. 1. 2025 projednalo reakci Mgr. Marka 
Německého, Ph.D. na vyjádření komise hodnotící akademické a vědecké pracovníky z 6. 12. 
2024. Děkanka V. Sokolová k projednání reakce kolegiem děkanky nad rámec OR 28/2021 
přizvala i předsednictvo základní odborové organizace FHS a fakultní právničku. Projednání se 
za ZOO FHS účastnili oba místopředsedové. Projednání proběhlo v režimu důvěrné.  

Dr. Německý bude vyrozuměn děkankou o výsledku projednání. 

Děkanka V. Sokolová projednání ukončila v 10:10. Hosté opustili jednání. 

2. Bilanční schůzka vedení FHS na RUK 
Proběhla příprava na bilanční schůzku FHS na RUK, která proběhne 23. 1. 2025. Hlavními 
tématy bilanční schůzky jsou na vyžádání od RUK následující: 
− reforma doktorského studijního programu, 
− studijní úspěšnost, 
− získávání externích grantových a projektových žádostí, 
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− vnitrobanka UK, 
− bezpečnost. 

Vzhledem k výše uvedené agendě se bilanční schůzky na RUK za FHS účastní děkanka fakulty, 
tajemník fakulty, proděkan pro studium, proděkan pro rozvoj a proděkanka pro doktorská 
studia. 

 
4. Veteran Affairs Scholarship 

Proděkan pro studium J. Kružík informoval KD o existenci a výhodách tohoto stipendia. Někteří 
uchazeči a uchazečky o naše cizojazyčné studium v anglickém jazyce z USA mají možnost 
požádat o zvláštní typ stipendia od nadace Veteran Affairs (vztahuje se na válečné veterány a na 
jejich přímé potomky). Částky to nejsou zanedbatelné (nadace uhradí polovinu školného, v 
některých případech i životní náklady). Nadace vyžaduje jednu kontaktní osobu za danou 
instituci, v současné době UK zastupuje kontaktní osoba z FSV UK, se kterou se proděkanka pro 
zahraniční záležitosti V. Čapská spojí a toto stipendium prodiskutuje. 

5. Různé 
− Děkanka V. Sokolová informovala o zasedání kolegia rektorky (RKR) 13. 1. 2025. 

− Proděkanka pro doktorské studium J. Jeníčková připomněla připomínkování Studijního 
zkušebního řádu nejpozději do 20. 1. 2025. 

− Proděkanka pro vnitřní a vnější vztahy D. Bittnerová informovala o novém kurzu CŽV 
Metoda zvyšování morální kompetence. Proběhla obecná diskuze o potřebě zavedení 
vnitřního fakultního akreditačního procesu CŽV. Dále proděkanka Bittnerová informovala 
o účasti fakulty na festivalu Jeden svět a o tom, že jak Den otevřených dveří na FHS UK     
22. 1. 2025,. tak festival Gaudeamus - Praha Letňany 21.- 3. 1. 2025 jsou připraveny. 

− Proběhla diskuze o Přípravném kurzu pro přijímací řízení. 

Děkanka V. Sokolová poděkovala všem za účast a v 12.30 ukončila jednání kolegia. 

  
Zapsala: Soňa Pokorná 

Za správnost: Věra Sokolová 
 
 
 
 


